
P r o t o k ó ł   Nr  XI /11 
  
z obrad XI Sesji VI Kadencji  Rady Gminy Nowy Dwór z dnia  29 grudnia  2011 r.  
Obrady Sesji odbywały się  w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury  od godz.  10 00 do 
godz. 1145 

Obecni na posiedzeniu Sesji Radni: 
1. Andrukiewicz Marian 
2. Hańczaruk Wiesław 
3. Kalenik Krzysztof 
4. Możejko Marcin 
5. Pawłowski Piotr 
6. Radziwon Ryszard 
7. Rowińska Maria  
8. Rusiecki Kazimierz 
9. Rutkowska Grażyna Danuta 
10. Sobolewski Piotr 
11. Sobolewski Stanisław 
12. Stasiulewicz Czesław 
13. Sulima Jerzy 
14. Tomaszewski Wiesław 

       
Ponadto w obradach Sesji uczestniczyli: 
Wójt – Andrzej Humienny 
Sekretarz Gminy – Stanisław Hrynkiewicz 
Skarbnik – Pani Anna Dziedzicka, 
Kierownik Referatu Komunalnego – Mieczysław Dziedzicki, 
Radny Powiatowy i Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Dworze – Kazimierz Łabieniec, 
Grzegorz Skórski- Radny Powiatowy, 

      Sołtysi z terenu gminy – lista obecności w załączeniu do protokółu. 
 
 
 

Obrady XI Sesji  VI Kadencji Rady Gminy otworzył  i prowadził Przewodniczący Rady 
Gminy    - Pan Krzysztof  Kalenik. 

 
Na wstępie powitał wszystkich obecnych  i stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach 
Sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady są prawomocne. Porządek obrad został 
przyjęty  w głosowaniu jawnym  przy 14 głosach za , głosów   wstrzymujących się i 
przeciw nie było w następującym brzmieniu : 

 
1. Otwarcie Sesji , powitanie  obecnych , stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności międzysesyjnej. 
5. Przyjęcie budżetu gminy na 2012 rok. 

- Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowy 
Dwór.  
- Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok. 

      6. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2011 rok. 
7. Podjęcie uchwał: 



   - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2012  rok.  
  - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gminy 
na     2012 rok. 
-  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury, Kultury Fizycznej i 
Spraw Socjalnych na 2012 rok. 
- w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska , Rolnictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Nowy Dwór na 2012 rok. 
- w sprawie zmian w budżecie gminy. 
- w sprawie  ogólnodostępności obiektów przy Zespole Szkół   w Nowym Dworze 
objętych wnioskiem o dofinansowanie pn. "Budowa placu zabaw w miejscowości 
Nowy Dwór" w ramach działania 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi” objętego 
Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

                                                                                                                                                                                                                           
Ad. pkt. 3 – go 
 
Przewodniczący Rady  Krzysztof  Kalenik poinformował , że protokół X Sesji Rady Gminy 
wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1 .Zaproponował przyjęcie protokołu z 
poprzedniego posiedzenia , zapytał czy są  uwagi do protokółu z poprzedniej sesji. Radni 
uwag nie wnieśli. Protokół z poprzedniej sesji został  przedstawiony do głosowania  i przyjęty  
w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za ,  3 wstrzymujących się, głosów przeciw nie było. 

 
 

Ad. pkt. 4 – go 
 
Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Pan Andrzej Humienny, 
poinformował o następujących działaniach w okresie międzysesyjnym : 
- wydaniu 4 zarządzeń : w tym 2 finansowe i 2 organizacyjne. 
- odbyciu się przetargu na agronomówkę, chętnych nie było. 
- dostaniu pozwolenia na użytkowanie hydroforni w Nowym Dworze. 
- spotkaniu z Wójtami gmin Sidra i Kuźnica w sprawie wypowiedzenia umowy dzierżawy dla 
koła łowieckiego Jeleń. Będziemy występować z wnioskiem do Starosty i do Regionalnej 
Dyrekcji Lasów Państwowych o wycofanie koła Jeleń z naszego terenu. 
- rozpoczęciu  remontu oświetlenia ulicznego na terenie gminy przez Pana Gromko.  
- odbyciu rozmowy z Dyrektorem Pulem i Starostą Sokólskim w sprawie przejęcia drogi nr 
1244B tj. Jaginty- Bobra Wielka na 5 lat w celu złożenia wniosku na dofinansowanie z 
programu trans granicznego wraz z władzami powiatu, koszty są zwracane w 90%. Pan Wójt 
poinformował również, że chciałby podciągnąć pod ten program jeszcze jedną drogę w 
Chilmonach oczywiście nie całą ale chociaż w części. Nie wiadomo czy wniosek przejdzie ale 
trzeba być dobrej myśli.  
Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że w okresie zimowym remonty dróg nie są 
prowadzone, trochę podsypujemy np. w Chworościanach ale bardziej skoncentrowaliśmy się 
na  przygotowywaniu  sprzętu do odśnieżania .  
Radny Hańczaruk Wiesław zapytał czy składany projekt trans graniczny  obejmuje wszystkie 
województwa. Wójt odpowiedział, że stronę wschodnią czyli 5 województw. Radny 
Hańczaruk powiedział, że swego czasu poprzedni Wójt też chciał wejść w podobny projekt 



ale się wycofał bo były bardzo ścisłe procedury. Zapytał również czy jeśli droga do 
miejscowości Chilmony będzie robiona w części to plan robiony wcześniej nie straci mocy 
prawnej. Wójt odpowiedział, że nie ponieważ pozwolenie będzie na całą drogę ale etapami 
można robić, aktualizacja będzie całego planu. Radny Hańczaruk powiedział, że można drogę 
od Jagint połączyć z drogą do Koniuszek koło krzyża będzie większy obszar. Wójt 
odpowiedział, że mamy mało czasu wnioski składa się do marca a miejscowość Koniuszki 
znajduję się w otulinie Parku Biebrzańskiego i jest więcej procedury, natomiast Dyrektor 
Dróg Powiatowych zobowiązał się, że do końca marca zostanie złożona dokumentacja. 
Powiat nie może być liderem bo złożył już jeden wniosek więc my musimy wystąpić jako 
lider. Radny Hańczaruk zwrócił się z pytaniem czy nie będzie potem problemu z 
księgowaniem skoro gmina będzie liderem i będzie musiała całość zapłacić a dopiero potem 
zostaną koszta zwrócone. Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie zna jeszcze dokładnej 
procedury finansowania ale może być tak, że gmina jako lider będzie musiała pokryć koszty 
inwestycji i dopiero potem będzie refundacja, naszej gminy nie będzie na to stać. Wójt 
powiedział, że projekt ten pilotuje Radca Prawny Pan Karol Pilecki i w najbliższym czasie 
udzieli dokładniejszych informacji. Radny Hańczaruk powiedział, że skoro gmina będzie 
liderem to na pewno będzie musiała pokryć całe koszty, kiedyś poprzedni Wójt też musiał się 
wycofać przez wzgląd na koszty. Jeśli przejmiemy drogę do Jagint, a wniosek zostanie 
odrzucony to gmina będzie na tym tracić np. odśnieżać będziemy musieli na swój koszt. Wójt 
odpowiedział, że i tak odśnieżamy szybciej niż powiat aby autobus szkolny mógł przejechać.  
Radny Pawłowski Piotr zwrócił się z pytaniem czy gmina musi przejąć drogę do Jagint. Wójt 
odpowiedział, że ma zapewnienie od Dyrektora Pula i od Starosty, że wezmą udział w tym 
programie oraz ma zapewnienie, że od nowego roku ulica Szkolna będzie własnością gminy.      
 
Ad. pkt. 5 – go 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że budżet na 2012 rok był analizowany na komisjach oraz 
została przedstawiona pozytywna opinia RIO.  
Radny Stasiulewicz Czesław powiedział, żeby przedstawić sytuację gminy na koniec roku, ile 
jest zaciągniętej pożyczki itp. Pani Skarbnik powiedziała, że na koniec roku 2010 gmina 
miała  do spłacenia kredyt w wysokości 1 410 000 tys. w roku 2011 został wzięty kredyt 850 
tys. i spłaciliśmy 352 tys. Wiec do spłacenia na koniec roku mamy 1  907 000 tys. 
Procentowo jesteśmy zadłużenia 20% w stosunku do dochodów. Radny Stasiulewicz Czesław 
zwrócił się z pytaniem jaka jest sytuacja z nieopłaconymi fakturami. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że za rok 2010- 36 tys. dla Bieleni i z bieżącego roku ok. 170 tys. Radny 
Pawłowski zapytał czy za asfaltownie koło gminy zostało zapłacone. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że zostało uregulowane. Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomaszewski 
Wiesław zapytał czy zostały zwrócone koszty za remont hydroforni przez Urząd 
Marszałkowski na który był zaciągnięty kredyt w Banku Gospodarstwa Krajowego. Pani 
Skarbnik odpowiedziała, że jeszcze nie ponieważ dokumenty zostały przedstawione, do 30 
listopada 2011 r. był termin, Urząd Marszałkowski ma 3 miesiące na sprawdzenie i 
zweryfikowanie, po ostatecznej akceptacji przekazują sprawę do działu płatności i tam w 
ciągu 30 dni powinno być wypłacone. Wiceprzewodniczący zapytał czy faktura za wykonanie 
remontu została opłacona. Pani Skarbnik odpowiedziała, że wszystkie faktury zostały 
opłacone i przedstawione do refundacji. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że pyta 
ponieważ zdziwiła go niska kwota kredytu podana przez Panią Skarbnik. Pani Skarbnik 
powiedziała, że nie podała jej ponieważ my jej spłacać nie będziemy spłaci ją za nas Urząd 
Marszałkowski od razu na konto dla Banku Gospodarczego. Radny Tomaszewski powiedział, 
że ten kredyt jest na koncie gminy. Pani Skarbnik powiedziała, że figuruje na koncie gminy 
ale nie liczy go ponieważ nie będziemy go spłacać ze środków własnych.  



Radny Hańczaruk Wiesław powiedział, że na komisji poruszał temat świetlicy w Chilmonach, 
przez 4 lata użerał się z byłym Wójtem odnośnie remontu, proponuje aby do budżetu gminy 
na 2012 rok dopisać do remontu Butrymowiec również remont świetlicy w Chilmonach. To 
nie jest duży koszt a dobrze było by to zakończyć.  
 
-Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowy Dwór. 
Wyjaśnień do w/w uchwały udzieliła Pani Skarbnik Anna Dziedzicka. Radni uwag nie 
wnieśli.  
Uchwała Nr XI/56/11 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowy 
Dwór została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących 
się nie było.  
- Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok. Radni uwag nie wnieśli.  
Uchwała Nr XI/57/11 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok została przyjęta w 
głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się, głosów przeciw nie było.  
 
Ad. pkt. 6 – go. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że na komisjach były  analizowane sprawozdania z 
działalności komisji i zwrócił się z pytaniem czy jest potrzeba odczytania ich. Większość 
Radnych uznało, że nie ma takiej potrzeby.  Radny Hańczaruk Wiesław powiedział, że  trzeba 
odczytać ponieważ są sołtysi i może chcą wiedzieć jak komisje pracowały. Przewodniczący 
Rady odczytał sprawozdania z działalności komisji za 2011 rok. Radny Stasiulewicz Czesław 
powiedział, że na komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa zgłosił wniosek o dopisanie w 
punkcie 14 „podsypanie” drogi, a w sprawozdaniu które odczytał Przewodniczący tego nie 
ma. Radny Możejko Marcin powiedział, że w sprawozdaniu które on ma jest dopisana 
podsypka. Sekretarz Gminy powiedział, że został zgłoszony wniosek i po komisji został 
dopisany do sprawozdania niektórzy dostali materiały po komisji dlatego mają już dopisane.  
Zostały rozdane dla komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa sprawozdania z dopisanym 
wnioskiem Radnego Stasiulewicza. 
Sprawozdania z działalności komisji za rok 2011 zostały przyjęte w głosowaniu jawnym przy 
14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie było.    
 
 
Ad. pkt. 7 –go. 
 
Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2012  rok. Radni uwag 
nie wnieśli. 
Uchwała Nr XI/58/11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 
2012  rok została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się, 
głosów przeciw nie było.  
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. Radni uwag nie 
wnieśli.  
Uchwała Nr XI/59/11w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok 
została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 3 wstrzymujących się, głosów 
przeciw nie było. 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gminy na     
2012 rok. Radny Stasiulewicz Czesław zwrócił się z pytaniem czy Komisja Budżetu 



sprawdziła, budynek na hydroforni za który trzeba zapłacić 40 tys. Przewodniczący Rady 
powiedział, że to nie jest w temacie  można poruszyć ten temat w sprawach różnych teraz 
mamy prace komisji. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że widać zaniedbanie ze strony 
Przewodniczącego Komisji. Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Pawłowski Piotr 
powiedział, że Wiceprzewodniczący Rady też jest w tej komisji i mógł ten temat poruszyć. 
Wiceprzewodniczący powiedział, że nie mógł być na ostatnich obradach komisji. Radny 
Pawłowski odpowiedział, że można było wcześniej zgłosić wniosek. 
Uchwała Nr XI/60/11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu Finansów i 
Rozwoju Gminy na 2012 rok została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 
wstrzymującym się, głosów przeciw nie było.  
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw 
Socjalnych na 2012 rok. Radni uwag nie wnieśli.  
Uchwała Nr XI/ 61/ 11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury, 
Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych na 2012 rok została przyjęta w głosowaniu jawnym 
przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się, głosów przeciw nie było.  
- w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska , Rolnictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Nowy Dwór na 2012 rok. Radny 
Hańczaruk Wiesław powiedział, że swego czasu był poruszany temat aby powołać doraźną 
komisję, która będzie jeździć w terenie sprawdzać stan dróg, można sprecyzować tą uchwałę i 
to dopisać. Sekretarz Gminy odpowiedział, że można dopisać ale to nie należy do 
kompetencji Rady, komisja nie może narzucać Wójtowi co ma robić. Radny Hańczaruk 
Wiesław powiedział, że to nie o to chodzi, że nie może narzucić Wójtowi co ma robić tylko 
chodzi o to, że swego czasu Pan Tomaszewski zarzucił komisji Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa, że za mało przywiązuje uwagi do stanu dróg. Sekretarz Gminy powiedział, że 
przedtem była taka propozycja Przewodniczącego Rady żeby utworzyć oddzielną Komisję. 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Pani Grażyna Rutkowska 
powiedziała, że nie widzi powodu dopisywania czegokolwiek do planu komisji. Odbyło się 
posiedzenie komisji w terenie przedstawiliśmy Wójtowi wnioski. Radny Hańczaruk zwrócił 
się z pytaniem dlaczego podczas posiedzenia komisji w terenie Wiceprzewodniczący Rady 
nie był obecny. Wiceprzewodniczący Rady odpowiedział, że jak wiadomo samochód 
służbowy w jakim jest stanie, natomiast  samochód prywatny służy do załatwiania 
prywatnych spraw a nie służbowych. Radny Hańczaruk wniósł wniosek o to aby na następne 
posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa w terenie zaprosić 
Wiceprzewodniczącego Rady.    
Uchwała Nr XI/62/11 w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska , 
Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Nowy Dwór na 2012 rok 
została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie 
było. 
- w sprawie zmian w budżecie gminy.  
Radny Pawłowski Piotr zwrócił się z pytaniem o co chodzi w tej uchwale. Przewodniczący 
Rady odpowiedział, że wszystkie uchwały były omawiane na komisjach a Pan się dzisiaj pyta 
o co chodzi. Zwrócił się do Pani Skarbnik o krótkie wyjaśnienie. Pani Skarbnik powiedziała, 
że jest to wprowadzenie do budżetu dodatkowych środków, które otrzymaliśmy z 
Ministerstwa w formie subwencji na oświatę. Radny Pawłowski powiedział, że na komisji nie 



była omawiana takowa  uchwała. Przewodniczący Rady powiedział, że była wyjaśniana na 
każdej komisji.  
Uchwała Nr XI/63/11 w sprawie zmian w budżecie gminy została przyjęta w głosowaniu 
jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie było.  
- w  sprawie  ogólnodostępności obiektów przy Zespole Szkół   w Nowym Dworze objętych 
wnioskiem o dofinansowanie pn. "Budowa placu zabaw w miejscowości Nowy Dwór" w 
ramach działania 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013.  
Radny Pawłowski zapytał gdzie ma być plac zabaw. Wójt odpowiedział, że za gimnazjum. 
Sekretarz Gminy Pan Stanisław Hrynkiewicz udzielił wyjaśnień do w/w uchwały. Dostaliśmy 
z Urzędu Marszałkowskiego zalecenie o konieczności podjęcia uchwały intencyjnej, że 
wybudowany plac zabaw będzie dostępny dla wszystkich mieszkańców gminy. 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że miała to zadanie pilotować Fundacja Biebrzańska 
ale nie będzie. Radny Hańczaruk Wisław zapytał czy wniosek przeszedł. Sekretarz 
odpowiedział, że jeszcze nie jest na etapie weryfikacji. Przewodniczący Rady powiedział, że 
Fundacja Biebrzańska powinna to pilotować ale umywa ręce i zrzuciła to na gminę.  
Uchwała Nr XI/ 64/11 w  sprawie  ogólnodostępności obiektów przy Zespole Szkół   w 
Nowym Dworze objętych wnioskiem o dofinansowanie pn. "Budowa placu zabaw w 
miejscowości Nowy Dwór" w ramach działania 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi” 
objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 została przyjęta w 
głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie było.  
 
 
Ad. pkt. 8-9-go 
 
Radny Hańczaruk Wiesław zapytał czy z gminy wybiera się delegacja z protestem odnośnie   
szpitala w Dąbrowie Białostockiej. Wójt odpowiedział, że delegacji od nas nie będzie, były 
zbierane podpisy oddział chirurgiczny został uratowany ale teraz zagrożony jest oddział 
dziecięcy. Radny Hańczaruk powiedział, że dobrze było by gdyby delegacja z Nowego 
Dworu również pojechała. Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy nic mu nie wiadomo o 
żadnym wyjeździe. Radny Rusiecki Kazimierz zwrócił się z pytaniem jaka kwota została 
przyznana dla oddziału chirurgicznego na rok 2012. Wójt odpowiedział, że dokładnie nie wie 
ale mało co mniej niż w zeszłym roku. Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie Pana 
Kazimierza Łabieńca. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Kazimierz Łabieniec powiedział, 
że oddział chirurgiczny dostał tyle samo co w roku poprzednim, natomiast jeśli chodzi o 
świadczenia doraźne nie zostały one uratowane. Oddział dziecięcy jak na razie jest skreślony 
z świadczeń NFZ. Ktoś sobie wymyślił, że na terenie powiatu nie mogą być dwa konkurujące 
ze sobą szpitale. Jeździliśmy,  pisaliśmy wnioski, były zbierane podpisy. Z NFZ nie prowadzi 
się dyskusji albo się podpisuje kontrakt albo nie.  
Radny Sobolewski Piotr zapytał dlaczego w szkole nie odbyła się wigilia, dzieci się 
przygotowały a wigili nie było. Dyrektor Łabieniec odpowiedział, że w czwartek 22 grudnia o 
godz. 12 odbyły się jasełka a po nich nauczyciele i uczniowie łamali się opłatkiem. 
Radny Hańczaruk Wiesław zapytał jak jest z urlopami pracowników za rok 2011, czy były 
wypłacane jakieś pieniądze z tego tytułu.  Sekretarz Gminy odpowiedział, że nie będą 
wypłacane pieniądze a pracownicy systematycznie wykorzystują urlopy.  



Radny Stasiulewicz Czesław zwrócił się z pytaniem co z drogą do lasku, którą zgłaszał na 
poprzedniej sesji. Wójt odpowiedział, że Pani Czesława Kowalczuk złożyła wniosek o 
wycinkę ale tam jest akurat prywatny las, trzeba wziąć geodetę.  
Radny Pawłowski Piotr zapytał co z drogą dojazdową do łąk na kol. Bieniowce kiedy będzie 
robiona. Wójt odpowiedział, że kiedyś będzie na razie jest zima.  
Sołtys wsi Chworościany zwrócił się z pytaniem jakie koło będzie na terenie naszej gminy 
skoro nie zostało podpisane porozumienie z kołem łowieckim Jeleń. Wójt odpowiedział, że 
chętne są dwa koła z Sokółki i z Dąbrowy Białostockiej. Nasz teren przejęło by koło z 
Dąbrowy Biał. Ale to nic pewnego pismo jeszcze pójdzie do Starosty i Regionalnej Dyrekcji 
Lasu. Koło jeleń ma jeszcze swój teren w Choroszczy i koło Moniek ale tam odszkodowania 
wypłacają. Radny Stasiulewicz powiedział, że u nas też płacą. Wójt zwrócił się do Pana 
Aluszyka Kazimierza żeby powiedział ile koło Jeleń wypłaciło mu odszkodowania za 
poniesione straty. Pan Aluszyk odpowiedział, że 450 zł a miało być 500 zł.  
Radny Pawłowski Piotr powiedział, że w budżecie na 2012 rok w dziale wynagrodzenia jest 
mniejsza kwota niż w roku poprzednim. Czy są planowane jakieś zwolnienia. Wójt 
odpowiedział, ze oszczędzamy a co do zwolnień to wszystko w swoim czasie się wyjaśni.  
Radny Sobolewski Piotr zapytał gdzie będzie się znajdować biuro Referatu Komunalnego 
jeśli agronomówka zostanie sprzedana. Wójt odpowiedział, że na placu jest pomieszczenie, 
które się wyremontuje. Radny Sobolewski zapytał czy sprzedaż tego budynku jest konieczna. 
Może w przyszłości w razie jakiejś tragedii przyda się taki budynek. Radny Rusiecki 
Kazimierz zapytał jaki jest powód sprzedaży tego budynku. Wójt odpowiedział, że tracimy na 
subwencji. Radny Rusiecki zapytał na ile jest wyceniona agronomówka. Wójt odpowiedział, 
że ok. 54 tys. Radny Hańczaruk Wiesław zwrócił się z pytaniem co z archiwum które się 
znajdowało w tym budynku. Wójt odpowiedział, że mamy zalecenia pokontrolne i tak 
musimy przenieść archiwum w inne miejsce bo tam nie może się znajdować. Radny 
Hańczaruk powiedział, że kolega radny Sobolewski mówił, że w razie jakiegoś pożaru itp. 
można udzielić pomocy. Wójt odpowiedział, że mam dużo takich budynków np. na ulicy 
Dąbrowskiej.  
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem jak sprawa z pasem pokolejowym. Zbliża 
się koniec roku, a były obietnice, że do końca roku będzie wszystko załatwione. Wójt 
odpowiedział, że rozmawiał z Panem Krahelem jest wszystko skończone, Pan Kotyński ma 
tak zrobić aby w następnym roku nie był już wykazywany. Jest wielkie zainteresowanie ludzi 
kupnem tych działek. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że mu nie chodziło o sprzedaż 
tylko czy jest wszystko dopięte, żeby w następnym roku nie wykazywać. Subwencje i tak 
dopiero w roku 2014 odzyskamy. Sekretarz Gminy powiedział, że z końcem roku już nie 
będzie istniał jako pas pokolejowy. Radny Rusiecki zapytał ile będzie subwencji z tego tytułu. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że ok. 400 tys. plus wpływy z tytułu sprzedaży.  
Radna Rutkowska Grażyna zwróciła się z pytaniem czy poradnia chirurgiczna będzie dalej 
działać. Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że tak poradnia dalej będzie 
funkcjonować.  Radny Powiatowy Pan Grzegorz Skórski powiedział, że Fundusz Narodowy 
przekazał pieniądze na oddział dziecięcy z Dąbrowy Biał. dla szpitala w Sokółce w kwocie 
645 tys. nie wiemy dlaczego takim trafem wyszło. Pani Dyrektor Hawrylik składała wniosek 
na ten sam kontrakt i Dyrektor szpitala z Sokółki i Sokółka otrzymała. Słyszałem, że 
tłumaczono to w ten sposób, że komputer wybrał obsługę, specjalistów i możliwe, że zostało 
tak zrobione ponieważ nie ma pełnej obsługi w szpitalu w Sokółce i na to poszły te pieniądze. 
Fundusz Zdrowia chce utworzyć w Dąbrowie Białostockiej 30osobową salę opiekuńczo-
leczniczą. Dyrekcja pojedzie i może się jeszcze dogada jeśli Sokółka zrezygnuje to są jeszcze 
szanse.  My jako Radni też rozmawialiśmy z Dyrektorem, ale wiadomo szpital dostał 
dodatkowe pieniądze i nie wiadomo czy będzie chciał z nich zrezygnować.   Budżet szpitala 
w Dąbrowie Białostockiej na 2012 rok jest mniejszy o 2 miliony złotych, to jest bardzo dużo. 



Sołtys Tomaszewski Janusz zwrócił się z pytaniem jaka będzie cena 1h pasa pokolejowego. 
Sekretarz odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo. Radny Hańczaruk Wiesław  zwrócił się z 
pytaniem na jakich zasad będzie obywać się sprzedaż tych działek czy w drodze przetargu czy 
jak. Sekretarz odpowiedział, że zasady Wójt ustali, będzie w drodze bez przetargowej 
zarządzeniem.  
Radna Rutkowska Grażyna powiedziała, że może warto wybrać się na protest odnośnie 
likwidacji oddziału dziecięcego jeśli ma to coś pomóc. Przewodniczący Rady powiedział, że 
na razie nie mamy żadnej informacji na ten temat.   
Sołtys Raszkiewicz Zdzisław zapytał się co ma zrobić z bocianem. Przewodniczący Rady 
odpowiedział, żeby zgłosić to do Sekretarza i on się tym zajmie.  
Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji Świąt Bożego 
Narodzenia oraz Nowego Roku i zaprosił na spotkanie opłatkowe.        
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kalenik 
zakończył obrady X Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 
 
     Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
    Protokółował:                                                                  Przewodniczył:                                                                         
 

 
 
 
 
 
 
 

 


